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:المقدمة

.  ةمصممة للتفريغ الآلي للكهرباء الساكن YOJE GD058بكرة  تنظيم الكهرباء 

حتوي الجهاز ي. تتميز بمواد خام وقطع غيار عالية الجودة لتحقيق التراجع التلقائي

م القابل للتمدد التصمي. على جهاز قفل للتحكم في طول الكابل وتقليل التشابك

طيل الجهاز ذو حماية عالية ي. يوفر مساحة صغيرة ويحسن تنظيم مكان العمل

درجة 180أمتار، يتمتع بحركة دوران 6بطول . عمر الخدمة ويحمي من الاهتراء

.ونطاق عمل غير محدود
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:مميزات وطريقة العملال

صوت عندما يتمدد الكابل إلى الطول المطلوب، اسحب الكابل ببطء حتى تسمع❖
.حتى يتم قفل المسمار تلقائيًا. النقرة

سم حتى تتمكن من سماع 40عندما تحتاج إلى التراجع، اسحب الكابل للخارج ❖
.ومن ثم يمكن التراجع عنها. صوت النقرة

اجع العالية، عندما يتراجع تلقائيًا، يجب أن نمسك بالكابل بخفة لتجنب سرعة التر ❖
.لتجنب حدوث أضرار غير ضرورية

كثر ملاءمة 6يمكن تركيب عمل تلسكوبي بطول ❖ متر على الشاحنة أو في مكان أ
.باستخدام حامل التثبيت

.يمكن أيضًا تثبيته على عمود الهيكل الرئيسي المناسب❖
سم متبقية على كل 50يجب أن يكون هناك . درجة180يدور يسارًا ويمينًا بزاوية ❖

.جانب من حامل التثبيت 
.يجب تركيب المنتج على الثقوب المقابلة❖
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:المواصفات 

بلاستيكى الجسم

مطاط مقاوم للزيت  الكابل

متر6 الطول

نحاس 2X1.5 مقاس

أوم60 المقاومة

ميكانيكى طريقة التشغيل
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Introduction :

YOJE GD058 Static grouding reel is made of high quality raw material 
and spare parts to realize retracting automatically. There is automatic 
locking device to control the length that cable extending and retracting. 
The good stretching design occupies little space, to make your work place 
more clear and convenient. Shell protection device effectively prevent 
fraying and extend service life. 6 meters length, 180-degree swing, 
working range is not limited.
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Features and how it works: :

❖ When cable extends to a needed length, pulls cable slowly till hearing 
the tick voice. Then the automatic bolt locks automatically.

❖ When it needs to retract, pulls the cable out 40cm until you can not 
hear the tick voice. Then it can be retracted.

❖ When it automatically retracts, we should hold the cable lightly to 
avoid the high speed of retraction, so that presents unnecessary 
damage.

❖ 6m telescopic work can be installed on the truck or somewhere more 
convenient by fixed bracket.

❖  It can be also installed on appropriate beam-column.
❖ It can rotate left and right 180°. There should be 50cm remained at 

the both sides of fixed bracket.
❖ The product should be installed on the corresponding holes.
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Specifications :

Body plastic

Cable Oil resistant rubber

Length 6M

Size 2X1.5 copper

Resistance 〈60Ω

Operating method Mechanical
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